



BANK OF CANADA
BANQUE DU CANADA

Biographical note: Zahir Antia

Zahir Antia was appointed Principal Analyst in the Market Intelligence team in the Toronto office, effective 1 August 2016.

In this capacity, Mr. Antia develops and maintains relationships with members of the Toronto financial market community and provides the Bank with policy insights and analytic research on the potential impact of financial market developments to the Canadian economy and the regulatory environment.

Mr. Antia joined the Bank in 1998 as a Research Assistant in the International Department and then occupied increasingly senior positions in FMD. Before his current appointment, Mr. Antia was the Bank's Senior Representative in the New York office.

Originally from Mumbai, India, Mr. Antia has a joint first class honours degree in business administration (finance) and economics from Simon Fraser University. He is a CFA charterholder and a certified financial risk manager.

October 2016



BANQUE DU CANADA
BANK OF CANADA

Notice biographique : Zahir Antia

Zahir Antia a été nommé analyste principal au sein de l'Équipe responsable des renseignements sur les marchés, au Bureau de Toronto. Sa nomination a pris effet le 1^{er} août 2016.

À ce titre, M. Antia bâtit et entretient des relations avec les membres des milieux financiers de Toronto et fournit à la Banque des observations sur les politiques ainsi que des analyses sur les conséquences potentielles, pour l'économie du Canada et le cadre réglementaire, de l'évolution des marchés financiers.

M. Antia a intégré la Banque en 1998 en tant qu'adjoint aux recherches au département des Relations internationales, puis il a occupé des postes aux responsabilités croissantes au département des Marchés financiers. Au moment de sa nomination, M. Antia était le représentant principal de la Banque au bureau de New York.

Natif de Mumbai, en Inde, M. Antia est titulaire d'un baccalauréat avec mention d'excellence et double spécialisation en administration des affaires (finance) et en économie de l'Université Simon Fraser. Il porte les titres professionnels d'analyste financier agréé (CFA) et de gestionnaire accrédité des risques financiers.

Octobre 2016